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1. INNLEDNING 

Fossum IF har gjennom 2022 hatt et høyt aktivitetsnivå og oppnådd en rekke svært gode 
resultater, både lokalt, nasjonalt og også i internasjonale konkurranser. Det har vært arrangert 
mange konkurranser og samlinger i nærområdet, med effektiv og profesjonell gjennomføring – 
til stor glede for alle barn og unge! Dette bygger samhold i klubben! 

2022 ble også et år preget av høye kostnader, spesielt på strøm og materialer, og en del 
vedlikeholdsutgifter, som dessverre gav et betydelig negativt økonomisk resultat. Det har vært 
stort fokus på kostnadskontroll og vi forventer å se bedre resultater utover i 2023. 

Ekstraordinært Årsmøte i desember 2022 ble gjennomført for å øke medlemsavgiftene for 
2023, og dermed øke inntektene noe. En rekke andre tiltak er iverksatt for å bedre klubbens 
økonomi, blant annet skifte av medlemssystem og regnskapsfører. Det er også startet et 
langsiktig arbeide for å tiltrekke oss flere samarbeidspartnere fra næringslivet.  

I desember 2022 fikk vi ferdigattest på det nye adm.bygget og kunne ta mere moderne 
kontorfasiliteter i bruk. 

 

2. STYREMØTER 

Det har i 2022 vært avholdt 7 styremøter og 12 AU-møter. 

 

3. STYRETS ARBEID 

Det har vært endringer i administrasjonen i løpet av 2022 med ansettelse av ny Daglig Leder 
samt ny Anleggsansvarlig på plass. Styret og Arbeidsutvalget (AU) har sammen med tidligere 
og ny administrasjon jobbet med forbedring av økonomistyring og prosesser.  

2022 var et år som fortsatt var noe preget av Covid, men også høy inflasjon i markedet og 
høye strømkostnader. De finansielle resultatene til klubben har dermed blitt presset i løpet av 
2022. Det er besluttet at øvrig videreutvikling av klubbens anlegg avventes inntil den 
økonomiske situasjonen til klubben er bedret og at det prioriteres nødvendig vedlikehold av 
anlegget. Styret har hatt fokus på inntektsbringende aktiviteter samt økt kostnadsfokus. Styret 
har imidlertid vært av den oppfatning at det har vært viktig å bidra sammen med kommunen 
med detaljregulering av Smiejordet etter at regulerings-planen var godkjent høsten 2019, og 
har aktivt engasjert seg i dette. Dette arbeidet vil fortsette i 2023. 

 

4. ADMINISTRASJONENS ARBEID OG PRIORITERINGER 

2022 har vært preget av ferdigstillelsen av klubbhusutbygging ved Pars Bygg, 
implementeringen av Rubic som nytt medlemssystem og gjennomføringen av et stort antall 
sportslige arrangementer. Den daglige tilretteleggingen for alle gruppene i klubben tar en del 
tid, og er viktig for å opprettholde motivasjon og trivsel blant våre medlemmer. 
Snøproduksjonen denne forvinteren ble ideell takket være stabil kuldeperiode og stort 
engasjement av de frivillige som jobber døgnet rundt for dette, og dermed sikret gode 
treningsforhold i desember måned for både aktive og andre ivrige brukere av lysløypa. 

Høye kostnader til strøm, eksterne tjenester og andre vedlikeholdsposter har vært utfordrende 
for økonomien i klubben, og det ble høsten 2022 startet en prosess for å kutte kostnader, med 
blant annet å søke ny løsning for regnskapsfunksjonen og bruke Rubic for å forbedre 
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likviditeten. 

Jarle Tuvsjøen startet som Anleggsansvarlig i januar 2022, og Christian Grorud som ny Daglig 
leder i september 2022 . Administrasjon har tidvis hatt behov for innleid ekstrahjelp, spesielt til 
implementeringen av Rubic. 

 

5. MEDLEMSOVERSIKT 

Medlemsoversikt pr 31.12.2022 

 

Ved overgangen til nytt medlemssystem Rubic i september 2022, ble det startet en større 
«vaskejobb» av medlemslistene, både i gruppene og av administrasjonen. Dette arbeidet 
fortsetter inn i 2023. Her ser vi at det har vært mange personer registrert i gammelt system 
(Weborg.), som skulle vært tatt ut av listene for flere år siden. Reelt antall medlemmer i 
Fossum er ca 2.500 stykker.  

Aktiviteten i de aller fleste gruppene er god, selv om det må jobbes mer med rekruttering inn 
av de yngste årgangene enn det har vært nødt til tidligere. Allidretten er en viktig inngangsport 
til ulike aktiviteter i Fossum IF, og vi må sammen sørge for at dette tilbudet er svært attraktivt 
de kommende årene.  

Tilbudet om Alpint som en egen gruppe/aktivitet, ble høsten 2022 besluttet å sette på pause 
for vinteren 2022/2023, og så blir det en vurdering fremover om dette skal settes i gang igjen 
eller ikke. 

Young Active er en annen gruppe som er på pause uten aktivitet eller medlemmer i 2022. 

Klubbens rekruttering er i stor grad påvirket av om det er store eller små barnekull på 
Eiksmarka skole og i nærområdet vårt, og det er økt konkurranse fra kommersielle aktører og 
naboklubber. Vi ønsker i fremtiden tilby våre aktiviteter til et noe større nedslagsfelt enn 
tidligere, for å favne flere barn og unge, og dermed kunne tilby et enda bedre aktivitetstilbud 
innen de ulike idrettene. 

  

6. ØKONOMI 
Fossum IFs samlede inntekter i 2022 ble kr 14.841.706 sammenlignet med kr 13.284.492 året 
før. 

2022 har vært et år som i en viss grad har vært preget av pandemi men ikkje minst høye 

M K Samlet M K Samlet M K Samlet M K Samlet

Allidrett m/medl.skap 72 75 147 170 120 290 27 15 42 na na 145 

Alpint 0 0 0 0 0 0 0 0 0 16 17 33 

Fotball 247 130 377 215 125 340 220 121 341 229 149 378 

Hopp/Kombinert 31 8 39 19 8 27 38 13 51 24 5 29 

Langrenn 370 258 628 291 223 514 281 228 509 300 251 551 

Skiskyting 99 90 189 94 96 190 99 111 210 150 169 319 

Orientering 168 109 277 168 109 277 166 125 291 160 121 281 

Sykkel/Stisykling 77 13 90 55 8 63 77 9 86 61 11 72 

Triatlon / Friidrett 0 30 10 40 23 9 32 26 5 31 

Trim 34 45 79 29 35 64 29 31 60 33 32 65 

Young Active 10 5 15 9 5 14 9 5 14 0 0 0 

Medlemmer (u/gruppe) 876 606 1 482 898 606 1 504 1 044 726 1 770 na na 614 

Æresmedlemmer 3 4 7 4 4 8 4 4 8 4 4 8 

Totalt 1 987 1 343 3 330 1 982 1 349 3 331 2 017 1 397 3 414 1 003 764 2 526 

2019 2020 2021 2022
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strømkostnader til snøproduksjon og undervarme av kunstgressbanen. I tillegg har det vært et 
høyere kostnadbruk til drift av snøproduksjon og kunstgressbanen og høye 
vedlikeholdskostnader på Fossumtunet.  

Driftskostnadene utgjorde i alt kr 16.482.835 en økning fra kr 13.264.109 i 2021. Netto 
finansposter utgjorde en kostnad på kr 21.754. Regnskapet er således gjort opp med et 
underskudd kr 1.662.882.  

Styret er ikke fornøyd med det økonomiske resultat for 2022 og har gjennomført en rekke tiltak 
for å bringe kostnadsnivået ned på et bærekraftig nivå i tiden fremover. Hovedkassen og alle 
gruppene har grundig gjennomgått sine respektive kostnadsnivå og styret vil i tiden fremover 
jobbe i nært samarbeid med administrasjonen og gruppene for å sikre en tettere oppfølging av 
den enkeltes budsjett. Styret og administrasjon har ikkje vært fornøyd med 
regnskapsførsel/oppfølging fra klubbens eksterne regnskapsfører og har besluttet å engasjere 
en ny regnskapfører med virkning fra april 2023.  

Ferdigstillelse av klubbhus påbygget ble ferdigstillet i løpet av året og det er i den anledning 
også gjort endel nødvendig vedlikehold på klubbhuset som er utgiftsført i årets regnskap. 

Klubbens planlagte, inntektsbringende arrangementer har i hovudsak blitt gjennomført som 
planlagt. Arrangement som i vesentlig grad administreres av gruppene, og faller inn under de 
respektive resultatene. Det er godt engasjement i gruppene, og mange foreldre som stiller opp 
aktivt for å drive klubben på dagens nivå. Klubben ønsker å øke antall egne, inntektsbringende 
arrangementer i tiden fremover som vil bidra til å bringe klubbens resultat i balanse og øke 
interessen for klubben. 

Regnskapsprinsippene som er benyttet er omtalt i noter til regnskapet. Fossum IF har, tross 
årets underskudd, en tilfredsstillende egenkapital og styret finner at forutsetningene for fortsatt 
drift er tilstede. Styret anbefaler derfor for årsmøtet å godkjenne fremlagt regnskap for 2022. 

 

7. AKTIVITET I FORENINGEN 

 

7.1 Allidrett 

Allidretten er Fossum IFs gruppe for de yngste barna, og har aktiviteter (allidrett, skileik, fotball 
og friidrett) for barn i alderen 5 - 8 år, (sist året i barnehage og til og med 2. klasse) med 
friidrett frem til 10 år. 

I vintersesongen er det trening med generell allidrett for de minste og skileik for de eldste 
barna. I sommersesongen er det fokus på fotball og friidrett. Aktivitetene har foregått på 
uteområdene og hallene på skolene i nærområdet og i skileikområdet på Fossum. Hinderløypen 
har også blitt aktivt brukt på utetreningene. 

Skileikgruppene har et godt samarbeid med Fossum Flyers, og har blitt introdusert til hopp og 
kombinert via dem. 

Skidagen ble arrangert første søndag i mars. Det var et vellykket arrangement tross lite snø. 
Høstdagen ble arrangert i september, og det var gøy å se lek og aktiviteter for de minste. 
Begge arrangementene er familiearrangement, med stort oppmøte fra lokalmiljøet. 

Allidrettsstyret har bestått av 6 foreldre. 

Vi vil takke alle som har bidratt til barnas utvikling, vennskapsbygging, mestring og en trygg 
oppstart med idrett i Fossum IF. 
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7.2 Fotball 

Etter noen år med corona og dermed redusert aktivitet rundt de fleste idrettene var vi igjen 
tilbake til «normalen» i 2022. Det var et godt år for Fossum Fotball med full gass for alle 
årgangene i serie og cup, på egne arrangementer osv. Vi etablerte i tillegg et nytt seniorlag i 
Fossum sammen med noen tidligere klubbspillere, Fossum 2, samt at A-laget fikk styrket sitt 
trenerapparat og satser videre. 

Det ble også ifjor gjennomført to fotballskoler; i juni og august med tilbud om ekstra barnepass 
fra kl. 14–16 alle dager. Vi hadde rekordpåmeldinger totalt sett for fotballskolene, med godt 
over 100 deltakere hver seg. Særlig juni-skolen var populær, både blant spillere og trenere. 

I oktober arrangerte vi vår tradisjonelle høstcup med god deltagelse nok en gang, i 
aldersgruppene 7 – 10 år. Totalt 125 lag fra 90 ulike klubber og vi hadde deltakelse fra både 
Bærum, Oslo og Asker.  

Fotballakademiet fortsetter å vokse og vi hadde god tilstrømning av spillere i 2022. Særlig har 
det vært et fokus på å øke jente-andelen på Akademiet, noe vi klarte ganske bra foregående år 
og det for flere av årgangene. Denne satsingen vil vi fortsette med, samtidig som vi forsøker å 
øke rekruteringen generelt. 

Hva gjelder fotballbanene, både på Fossum og Barketomta, så fungerer de stort sett veldig 
bra. Det er godt å ha flere baner å velge mellom, og særlig gjelder dette når seriekampene 
starter igjen. Barketomta har under 2022 fått satt seg ytterligere og er mindre hard nå enn i 
starten. Når det gjelder Fossum-banen har denne bl.a. blitt utbedret med fysiske barrierer og 
annet utstyr for å redusere spredning/utslipp av gummigranulat. Samtidig har vi utfordringer 
med kablene til undervarmen, der disse har trengt hyppig utbedring og periodevis gitt dårlige 
forhold på banen vinterstid. Dette anses som løst nå. I tillegg har det til tider vært utfordrende 
økonomisk å håndtere høye strøm- og vedlikeholdskostnader. Dette har resultert i høyere 
avgifter for våre spillere/lag, men der hovedprinsippet om at «alle skal med» fortsatt er 
førende. 

 

7.3 Orientering 

O-gruppa har lagt bak seg nok en sesong med stort engasjement og aktivitetsnivå, og det har 
vært befriende med en sesong uten restriksjoner pga Covid. Trening, aktiviteter og 
konkurranser har blitt gjennomført som planlagt. Spesielt gledelig har det vært at 
rekrutteringen til de yngste gruppene er veldig god med over 100 deltagere i de yngste 
gruppene. Det følgende er noen flere høydepunkt: 

 Tur-orientering hadde poster ute fra april til oktober. Tur-o gruppa fikk klargjort poster 
og konvolutter til påske og gjorde en veldig god jobb med markedsføring og salg. Det 
ble lavere salg enn i rekordårene under Covid, men med i underkant av 700 salg likevel 
på et høyere nivå enn årene før Covid. 

 Vintertreninger ble avholdt for ungdom, junior og sernior gruppa og etter påske startet 
vi med O-intro og treninger for de yngste også. Første uka i sommerferien ble Sommer 
o-skolen nok en gang avviklet med stor deltagelse og suksess.   

 Når det gjelder konkurransesesongen så har vi hatt noen veldig gode resultater både i 
internasjonale og nasjonale mesterskap og stafetter. Victoria Hæstad Bjørnstad har 
representert Norge både i World Cup, VM og World Games og med 4.plass som beste 
resultat. Philip Romøren tok 5 junior NM medaljer hvorav 2 gull, og en bronse med 
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Fossum sitt junior stafett lag. Ytterligere tre andre juniorer har fått prøve seg i 
internasjonale mesterskap for Norge. Ungdommene har også vist seg fram. Erlend 
Sommerhein fikk både gull og sølv i Hovedløpet og hele fem av våre løpere fikk topp 8 
plasseringer. Det ble også mange gode resultater i den lokale Trimtex-cupen som 
består av 10 løp gjennom sesongen. De aller yngste deltok i rekruttløp og noen 
helgeløp i nærområdet.  

 Etter et (2021) år med Night Hawk stafett arrangement så var vi i 2022 tilbake med 
Fossumløpet som samlet 460 deltagere på Sæteren gård andre helg i mai. Løpsledelsen 
med gode hjelpere gjorde en fantastisk god og arrangementet ble en stor suksess. Vi 
har også arrangert rekruttløp og nærkarusell løp i tillegg til klubbmesterskapet som 
også i år hadde stor deltagelse med 105 startende. 

 Tur-orientering hadde poster ute fra april til oktober. Tur-o gruppa fikk klargjort poster 
og konvolutter til påske og gjorde en veldig god jobb med markedsføring og salg. Det 
ble lavere salg enn i rekordårene under Covid, men med i underkant av 700 salg likevel 
på et høyere nivå enn årene før Covid. 

 I 2022 ble Fossum IF sin digitale kartdatabase revidert i løpstraseene til Fossumløpet 
som ble arrangert fra Sæteren Gård. Områdene Tangenåsen og Lønnåsen er synfart av 
henholdvis Per Fosser og Lenny Enstrøm, dette kartet vil bli brukt på Fossumløpet 2023 
fra Lokalet i Sørkedalen. Sprintdatabasen ble oppdatert på deler av Fornebu samt 
Fossumhavene. Videre ble det utgitt skolekart for Storøya, Hundsund, Snarøya, 
Hagabråtan, Sauejordet og Sætern Gård. 

 

Fossum adminimistrasjonen avholdt et møte med Løvenskiold på senvinteren for å få innsikt i 
planer for skogsdrift og hogst. Dette for å unngå overraskelser med hogst på våre kart og 
forbindelse med våre treninger og arrangement i løpet av sesongen. Et samarbeidsmøte for 
2023 vil bli avholdt i midten av mars. 

For 2023 sesongen planlegger vi for en normal sesong samt et par nyvinninger. En av dem er 
en åpen serie med klubbkonkurranser som vil finne sted på våre kart noen torsdager på våren 
og høsten. Arbeidsnavnet til denne serien er Fossum cupen.  

Vi fortsetter arbeidet vårt med fokus på rekruttering, bredde og elite. Vi har en ganske stabil 
medlemsmasse i gruppa og i underkant av 300 medlemmer er registrert. 

 

7.4 Langrenn / Skiskyting 

2022 startet slik 2021 sluttet og Koronapandemien satte fortsatt preg på starten av sesongen, 
noe som blant annet gjorde at den tradisjonsrike Klækken-samlingen for barnekullene 
dessverre ikke kunne gjennomføres første helgen i januar. Heldigvis kunne sesongen avsluttes i 
april uten restriksjoner av vesentlig art, en sesong der det var tett mellom de sportslige 
høydepunktene: 

 OL Beijing: Gull, sølv og bronse (Tiril) 

 Paralympics Beijing: Bronse (Kjartan) 

 VM Snøsport: Bronse (Kjartan) 

 U23 VM: Gull (Kristin) 

 WC: 3 enkeltseiere (Tiril), Thomas HL første pallplass (2 pl) 
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 NM: 4pl (Jakob, Matz) 

 NC Ungdom: 4 enkeltseiere (Anna og Ida), totalseier for Anna i J17 

 HL: Gull (Torjus) 

 Seier i Møller Cup (G16) 

 Kretsmesterskap: 26 gull (Beste klubb) 

 Fossum beste klubb i Lerøy Cup (17-19 år) 

 Fossum beste klubb i OASSK Cup (13-16 år) 
 

100 utøvere i barnekull og utøvere fikk for 2022-sesongen 8-rennspokal, utmerkelse for alle de 
som går mer enn 8 skirenn (langrenn, skiskyting, kombinert) i løpet av sesongen. På 
klubbmesterskapet i langren var det over 350 deltakere og det var mer enn 100 i skiskyting. I 
Naborunden hadde vi 187 løpere og det var 40 med i Nabotreffen. 

Nytt av året var også at vi fikk arrangere KM i skicross der 137 utøvere fra Fossum deltok. 
Dette er første gang vi lagde en ordentlig skicrossløype på Fossum der starten var flyttet opp 
bak hoppet og mål var på sletta. Arrangementet ble en stor suksess og frister til gjentagelse. 

Fossum Elite har i 2022 hatt sin første sesong som lag, der målet er å bli det beste 
utviklingsmiljøet i Langrenn/skiskyting i Norge, og sikre overgangen fra junior til senior: Flest 
mulig, lengst mulig, best mulig. Gruppa representerer et unikt samarbeid mellom langrenn og 
skiskyting og det er et stort fokus på treningskultur. Denne sesongen var det 18 utøvere i 
gruppa (11 langrenn, 7 skiskyting) og vi oppnådde gode resultater med blant annet seier i NC 
skiskyitng og topp 10- plasseringer i NC/NM langrenn. 

Vi har også i 2022 på grunn av snøproduksjons-teamets innsats hatt gode skiforhold på 
Fossum gjennom sesongen. Styret i L/S er svært takknemlige for jobben som gjøres av 
gruppen over en kort og intens periode før sesongstart med både værforhold og utstyr som 
ikke alltid spiller på lag.  

Av investeringer som er gjort i 2022 som er verdt å nevne er: Ny ATV til bruk under 
snøproduksjonen, nytt tidtakersystem og nytt høyttalersystem.  

Tusen takk til utøvere, ansatte, frivillige foreldre/foresatte og sponsorer som har gitt ekstra 
gass for å bidra til det store fellesskapet vi har i Fossum langrenn og skiskyting gjennom året. 
Langrenn og Skiskyting er individuelle idretter. Men vi gjør det i fellesskap. Vi kaller det 
Fossumtrøkk. 

 

7.5 Hopp 

Gode snøforhold med stabile forhold i bakkene har bidratt til en flott og rekordlang sesong. 
Gjennom 2022 har vi hattt en ivrig gjeng i hopp som har hatt fokus på skiglede og mestring. I 
hoppgruppa trener jenter og gutter sammen på tvers av årskullene. Dette mener vi bidrar til et 
godt miljø og opplevd mestring uansett hvilken nivå du er på.  

Uke 41 2022 startet vi med innetreninger i gymsalen på Østerås Ungdomskole. Disse 
treningene har fokus på allsidig lek basert trening med vekt på spenst, balanse og styrke. 
Dette er en populær aktivitet og en viktig arena for samhold mellom utøverne på tvers av alder 
og kjønn. Sesongen 2022 / 2023 har vi hatt tre ungdomstrenere fra Fossum IF og Kollenhopp 
som har alternert mellom seg.  
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Hoppbakkene ble åpnet i desember, og det har vært arrangert ukentlige treninger i bakkene.  

I tillegg til en aktiv rekruttgruppe (Fossum Flyers) har Fossum aktive utøvere i Kollenhopp i 
aldersbestemte klasser, junior og seniornivå. 

Fossumrennet i hopp- og kombinert ble arrangert 4 februar 2023. Dette er et tradisjonsrikt 
arrangement med hopp og skicross. Dette var det eneste kombinert rennet på rekruttnivå i 
Akershus i 2022/23.  

Rekruttering 

Rekruttering til hoppsporten er krevende, og dette arbeidet har høy prioritet i hoppgruppa. 
Dette er erfaringer vi deler med mange hoppklubber i Norge. Denne sesongen har vi tatt 
initiativ til tettere dialog med Skiforbundet - Kombinert som vi opplever har en god strategi for 
rekruttering. De kom til Fossum 2. mars med sitt Young Star konsept. Det var gledelig å se 
over 100 glade barn fra Fossum leke på ski! Ellers har vi som tidligere år hatt flg. aktiviteter 
spisset mot rekruttering 

 Åpen Bakke på tirsdager for alle kullene i Allidrett og Skileik.  

 Alle barn i Fossum blir invitert til Fossumrennet i kombinert og til klubbmesterskap i 
spesialhopp.  

 Vi er til stede på Allidrettsdag på Fossum både høst og vinter hvor barna som kommer 
til bakkene viser stor iver og mestringsfølelse.  

 Vi har i større grad enn tidligere markedsført oss inn mot langrennsgruppene i Fossum 

Fokusområder 2023 

Vi opplever noe synkende medlemstall i klubben. Hopp og kombinertgruppa har ambisjoner om 
et tettere samarbeide på tvers av vintergrenene i Fossum.  Etableringen av en egen 
kombinertgruppe som supplement til skiskyting og langrenn vil fortsatt være en prioritert i 
2023/2024 sesongen. Dette er et viktig tiltak for markedsføring og synliggjøring av hopp og 
kombinerttilbudet internt i Fossum IF. 

Vi skal fortsette å jobbe med strategiske tiltak for rekruttering av rekrutter. Her vil vi fortsette 
den gode dialogen med Kombinertforbundet og vi ønsker en tettere dialog med naboklubber 
for å utveksle erfaringer og kompetanse. 

 

7.6 TRIM 

Gruppa har 32 medlemmer fra 62 til 79 år. Gruppa som har holdt sammen i ca 35 år møtes 
fast på Fossum hver onsdag med en felles gå/løpe økt og deretter felles styrke trening i 
lokalene på Fossum. 

2022 ble et mer normalt år etter lengre tid med korona med felles trening fra 19 januar til 8 
juni og med oppstart igjen 31 august og til 7 desember.  

I tillegg til ukentlige treninger har vi også en felles fjelltur. I 2022 var en 2-5 september på 
Fondsbu, hvor det var god mat og godt stell! 

Felles båltur til Østernvann ble avholdt 14 desember og det årlige julebadet på Bygdøy ble 
gjennomført lørdagen før jul. 

 

7.7 Sykkel / Stisykling 
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Sykkel i Fossum hadde i 2022 to målgrupper; (i) stisykkel for barn og ungdom og (ii) 
medlemsgruppe for de som i løpet av sesongen deltar på sykkelritt og som ønsker å 
representere Fossum og tegne helårs utøverlisens. 

Her følger en oppsummering av aktiviteten i stisykkel gruppa: 

Alexander Schybergson var hovedtrener for gruppen i 2022-sesongen, men pga mye reising ble 
trenerfunksjonen og organisering av aktivitetene håndtert av de andre trenerne gjennom 
sesongen.  

Vi startet sesongen med første oppmøte 21/4. Vi hadde 14 oppmøter totalt under sesongen, 
med 8 treninger før sommerferien og 6 etter.  

Gruppene ble i 2022 organisert etter alder med 4 inndelinger (se nedenfor). Dette for å 
forenkle gruppeinndeling og ha kontinuitet. Gruppene ble fordelt etter internt nivå underveis 
for å lette flyten i aktiviteten og sørge for at alle hadde det gøy. Hjelpetrenere bestående av 
foreldre er helt nødvendig for at vi skal kunne tilby barna en god gjennomføring av aktiviteten. 

 2005-2008 

 2009-2010 

 2011-2012 

 2013-2015 

Vi gjennomførte det planlagte Kalascup-rittet i august. Kalascup-rittene byr på en morsom 
arena der barna får oppleve å være del av et stort stisyklingsfelleskap. På den annen side har 
vi svært lite fokus på rittsykling i klubben vår, men heller på at barna opplever egen utvikling 
som syklister på rufsete stier og gleden ved å være ute i den fine arenaen naturen rundt 
Fossum utgjør.  

Årets Trysil-tur i slutten av august var 4. året på rad vi samlet oss til vill forlystelse i Gullia og 
Trysilfjellets mange flotte stier. Det må vi kunne kalle en stor suksess, med over 100 store og 
små deltakere og en herlig samling på Laaven lørdag kveld med god mat til alle, topp stemning 
og quiz-aften med premieutdeling.  

Vi ser at noen av barna våre har fulgt opp enduro-interessen fra 2021 ved å delta sammen 
med SK Rye på deres enduro-satsning. Dette foregår på andre dager enn torsdager og så vidt 
jeg vet har disse barna (ungdommer i 2010-kullet) også deltatt med Fossum på torsdager. 

Det ble ikke gjennomført klubbmesterskap i stisykling på Fossum i 2022 men vi håper å komme 
sterkt tilbake i 2023.  

Kjappe fakta i kvalitet: 

 Stisykling er gøy, kult og tøft! 

 Stisykling byr på utfordringer og gir mestringsfølelse for barn så vel som for voksne 

 Stisykling er uformelt, sosialt og inkluderende 

 Stisykling på fine stier er lett tilgjengelig fra Fossum 

Mange nye syklister kom til Fossum i 2022. De fleste av disse er i alderen 7-11 år. Vi fikk 
mange tilbakemeldinger på at de ble tatt godt imot av de andre barna, at de trivdes og vi er 
selvsagt veldig glade for denne hyggelige tilveksten i satsningen vår. 

Vi opplever at det er vanskelig å få med flere jenter med på stisyklingen. Vi fikk med en del 
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jenter tidlig i sesongen, men disse forsvant fra den regulære treningen da andre aktiviteter 
som faller på samme tidspunkt ble prioritert. Selv om tallene tilsier at det er større interesse for 
stisyklingen blant guttene er vi veldig glade for at mange tøffe jenter deltok og våget å 
utfordre seg selv. Vi har et håp om at andre aktivitetsformer, som f.eks. barmark for langrenn 
og skiskyting, vil oppdage at det å sykle sti både byr på fysisk trening og et fokusert hode og 
at stisykling kan være et godt supplement også der.  

Takk til foreldre som har stilt opp som hjelpetrenere i 2022 sesongen og sørget for at vi 
fortsetter å ha et inkluderende miljø som setter sykkelglede i fokus. Uten dere kunne vi ikke 
holdt på som vi gjør. 

 

8. KLUBBHUS OG ANLEGG 
Klubben har i 2022 ikke startet noen nye store anleggsprosesser. 

 

8.1 Fossumtunet – klubbhuset 

Klubben har et allsidig anlegg som er i bruk hver dag hele året, med klubbhuset som det 
naturlige samlingspunktet.  

Klubbhuset med påbygging ble ferdigstilt i desember 2022, administrasjonen har flyttet inn i ny 
kontordel og denne delen bedrer arbeidsforholdene til ansatte i adm og trenere på Fossum. 
Etter en søknad til Bærum kommune ble krav om slukkevann trukket, og bygget kunne 
ferdigstilles uten behov for nytt lån til slukkevann. Det ble installert nytt brannvarslingsanlegg i 
hele klubbhuset for å tilfredsstille brannkonseptet som var en del av byggeprosessen. 
Utbyggingen gir også ytterligere samlingsplass for gruppene i Klubbhuset. 

I tillegg til dette er loft og kjeller i ny del ferdig og kan brukes som lager til utstyr, kjeller 
ønskes innredet med boder og vil bli utført når økonomien tillater denne investeringen. 

I gammel del er det byttet en del belysning i kjellergang og treningsrom, da disse armaturer 
var i meget dårlig stand og var et faremoment, i tillegg er det montert sensorstyring i kjeller 
(gang, garderober og treningsrom). 

Det ble byttet inngangsdør i hovedinngang og ny dør til kjeller er bestilt (har kommet på plass i 
2023). 

Nytt låssystem er på plass på inngangsdører og det skal på sikt fjerne behovet for fysisk 
nøkkel, systemet vil gjøre det enkelt å gi tilgang til klubbhuset og deler av dette til grupper og 
leietagere (det er mye gamle nøkler på avveie noe som skaper et usikkerhetsmoment i forhold 
til kven som har tilgang til bygget). 

Det er stort behov for rehabilitering og oppgraderinger av klubbhuset,  det forventes at det må 
avsettes 400-500.000 kroner årlig de neste 10 år for å få klubbhuset opp på en normal tilstand. 
Store deler av bygget er frå 1989 og bærer meget lite preg av oppgraderinger siden den gang. 
Deler av det tekniske anlegget er i stor grad foreldet og trenger utskiftinger, samt gulvbelegg, 
vegger, våtrom, kjøkken, utvendig panel og store deler av tilstøtende utomhusanlegg. 

 

 

8.2 Parkering 

Parkeringskapasiteten tilknyttet Fossumanlegget har vært under press lenge, og er svært 
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begrenset, spesielt i sommer- og høstsesongen. Dette kan skape farlige situasjoner i de mest 
aktive treningsperiodene. I vintersesongen når Smiejordet er tilgjengelig er det godt med plass, 
og foreldre blir sterkt oppfordret til å benytte jordet til levering og henting av barn. I tillegg 
leies det plass på Smiejordet av Løvenskiold og dette brukes til parkering vinterstid. 

 

8.3 Smiejordet 

Omregulering av Sagbruket og Smiejordet ble godkjent av Planutvalget i Bærum kommune 
våren 2019 og deler av Smiejordet er nå regulert til idrettsformål. Fossum IF jobber med 
detaljreguleringen og det jobbes for at søknad innsendes i løpet av 2023. Kr 500 000 er 
utbetalt til Fossum fra Bærum kommune for å dekke kostnader med regulering. 

 

8.4 Skiskytteranlegget 

Skiskytteranlegget er i bruk nærmest hver dag, både sommer og vinter. Anlegget fungerer 
både til trening og lokkale renn, og er fullt utnyttet alle ukedager på kveldstid. I tillegg 
benyttes anlegget av idrettslinjer ved videregående skoler på dagtid et par dager i uken. 

Skiskyting har nå søkt forbundet om en klassifisering av anlegget slik at det kan få C-Lisens, 
det må regnes med mindre utbedringer i den forbindelse. om C-Lisens oppnås kan vi arrangere 
større renn på Fossum noe som kan være med på å bedre økonomien i gruppen og klubben. 

 

8.5 Langrennsløyper og stadion 

Anlegget driftes av foreldre på dugnad på nattestid, og innleid hjelp på dagtid, og hele 2,5 km 
lysløypa, skileiken og standplass dekkes i løpet av 6-8 dager med god kulde. 

Fossum har et samarbeid med Skiforeningen som en viktig samarbeidspartner både med 
hensyn til preparering, vedlikehold av traseer og ikke minst snøproduksjon. 

Rulleskiløypa er i jevnlig bruk av både langrennsløpere og skiskyttere, og gir spesielt gode og 
trygge treningsforhold for de yngre løperne. 

Nye oppgraderinger i anlegget i 2022: 

 Ny ATV, Can-am 6*6, dette har vi kunnet realisere med god innsats fra medlemmer og 
gode givere etter en god Spleis og midler fra sparebankstiftelsen. 

 Nytt lydanlegg på arena/grusbane/allidrettsletta og fotballbanen. Det er installert nytt 
lydanlegg som fungerer bra til vår bruk, anlegget er leaset og ferdig nedbetalt over 5 
år. 

 Byttebua, bygget er stort sett ferdig stilt men mangler ramper for UU-tilkomst, LS 
planlegger å bygge rampen på dugnad i løpet av vår/sommer 2023 og bygget forventes 
klart for bruk høsten 2023. 

 

8.6 Hoppbakker 

Hoppgruppa i Fossum IF (Fossum Flyers) disponerer to hoppbakker på Fossum, henholdsvis 
K15 meter og K28 meter. Gruppen ønsker å gjøre midre utbedringer i anlegget i løpet av neste 
år og planlegger for dette i inneværende år. 

Anlegget fungerer godt som ett av to operative hoppanlegg i Bærum.  
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8.7 Allidrettsanlegget 

Dette er et nærmiljøanlegg som i utgangspunktet er åpent for alle, og ikke belagt med 
organisert trening for øvrige grupper i FIF. Allidretten benytter anlegget til friidrettstilbud 
vår/høst for 6, 7 og 8-åringene, mens i vinterhalvåret benyttes skileiken. 

 

8.8 Fotballbaner 

Kunstgresset på Fossum ble skiftet ut sommeren 2016, og det ble da samtidig lagt undervarme 
slik at banen også skulle kunne brukes gjennom vintersesongen. Undervarme er nå stort sett 
operativt og ble reparert av leverandør høst 22. punktet følges opp videre om det skulle være 
flere utfordringer med under varmen eller gressmatte. 

Den nye banen på Barketomta brukes i seriespill og til treninger. Underlaget fungere godt, og 
med innfyll av olivenkjernene som benyttes istedenfor gummigranulat (av miljøhensyn). Det vil 
i forbindelse med lang ruleringsplan for kommunen bli vurdert om en utbygging av Smiejordet 
også skal igangsettes, dvs. om vi også i fremtiden kan få en ekstra 11’er bane. 

Ballbingen på Eiksmarka fungerer bra for barna i nærområdet. 

 

8.9 Orientering – kart 

I 2022 ble Fossum IF sin digitale kartdatabase revidert i løpstraseene til Fossumløpet som ble 
arrangert fra Sæteren Gård. Områdene Tangenåsen og Lønnåsen er synfart av henholdvis Per 
Fosser og Lenny Enstrøm, dette kartet vil bli brukt på Fossumløpet 2023 fra Lokalet i 
Sørkedalen. Sprintdatabasen ble oppdatert på deler av Fornebu samt Fossumhavene. Videre 
ble det utgitt skolekart for Storøya, Hundsund, Snarøya, Hagabråtan, Sauejordet og Sætern 
Gård. 

 
8.10  Kolsåsbakken 

Fossum IF har etter gjentatte møter med styret i Kolsåsbakken valgt å gå ut av selskapet og 
avtale om dette ble signert i januar 2023. 

Fossum avsluttet sitt samarbeide med aksjeselskapet og har pr dags dato ingen forpliktelser 
overfor Kolåsbakken men da heller ingen rett til treningstid i anlegget. 

 

9. HEDERSBEVISNINGER 
Det ble delt ut følgende stipender og hedersbevisninger på årsmøtet 2022: 

 

Utviklingsstipend 2022  
Fossum etablerte i 2003 en stipendordning rettet mot de av klubbens utøvere som satser seriøst 
på sin idrett. Komiteen har fra året 2010 valgt å se alle søknader under ett og benevner alle 
tildelinger som utviklingsstipend. 
 
Som tidligere år har det kommet inn en rekke søknader. Stipendene som deles ut er et bidrag 
fra Hovedkassen. Stipendene for sommeridrettene deles ut normalt på klubbens årsmøter i 
mars, basert på resultater i foregående sesong, mens for vinteridrettene ble stipender utdeles 
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ofte på høsten i forbindelse med et arrangement. 

De som ble markert, og som vil få tildelt i løpet av årsmøtet i 2022 er: 

 

 

Foreldrenes Ildsjelpris 
Etter Atle Sigmundstads bortgang nyttårsaften 2016, har familien ønsket å donere midler til 
FOSSUM fotball. Atle betød enormt mye for fotballmiljøet / a-laget / styret i FOSSUM Fotball. Vi 
er meget takknemlige for at vi kan dele ut Foreldrenes Ildsjelpris som et minne om det Atle 
betød for klubben. 

 

Fotballens ildsjelspris 
Anne-Cecilie Graver Bjelke 

 

10. HELSE, MILJØ OG SIKKERHET 
Klubbens styre er opptatt av medlemmenes helse og sikkerhet, og vil prioritere utvikling av 
dette arbeidet videre. Det er flere områder som er definert som særlige fokusområder, som 
anlegg og parkeringsforholdene. Dette jobbes det kontinuerlig med å forbedre. 

Vi forsøker å gjøre det vi kan for ikke å forurense det ytre miljøet. Gummikuler og kjemikalier 
på kunstgressbanen er noe som også følges med på, og klubben følger de retningslinjer som til 
enhver tid gjelder for håndtering av dette. Fotballbanen på Barketomta er bygget i et mer miljø- 
vennlig materiale med oppkuttede olivenkjerner. 

Likestilling og kjønnsbalanse er alltid hensyntatt ved valg til styrer og utvalg. Sykefraværet 
blant ansatte er lavt. 

Det har ikkje vært rapportert noen HMS hendelser i løpet av 2022. 

 

 

11. INFORMASJON, PROFILERING OG SOSIALE MEDIER 
Sosiale medier har inntatt FOSSUM i den daglige kommunikasjon med medlemmer. Gruppene 
har laget egne «lukkede» grupper hvor alt av informasjon, heder og ære informeres. Det være 
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seg alt av resultater fra ulike renn, informasjon før renn, og evt. informasjon i forkant/etterkant 
av treninger.  

Klubbens hjemmeside har mer blitt et oppslagsverk for statisk informasjon. Klubben skiftet 
høsten 2022 medlemsystem frå WebOrg til Rubic. Rubic er en meir hensiktsmessig plattform 
som også inkluderer en ny hjemmesideløsning. 

 

12. FREMTIDSUTSIKTER OG STRATEGI 
Fossum IF`s visjon om å bli «Norges fremste UTE-idrettslag» er tydelig, og vi utvikler oss stadig 
mot dette målet. 

Vi ønsker å være en positiv og sosial arena - som er tilgjengelig for flest mulig nærmiljøet til 
Fossum. 

Vedlikehold og utvidelser av anlegg er beskrevet og meldt inn i kommunens langtidsplan for 
2023–2026. Oppdaterte anlegg er helt sentralt for utvikling av idrettene og for å arrangere gode 
aktiviteter, men må skje på en økonomisk forsvarlig måte, med sikret finansiering før oppstart av 
nye tiltak.  

Fossum skal videreutvikle sin satsning på både bredde og elite. Vi skal være en attraktiv 
samarbeidspartner for næringslivet og på den måten sikre en sunn drift av klubben. 

Det er en langsiktig strategi om at Fossum skal bli enda viktigere som samlingspunkt for fysisk 
aktivitet, for alle alderstrinn. Dette kan skje ved å lage attraktive arenaer, med f.eks. sykkel-
stasjon, hinderløyper, skicross-elementer m.m.  

Til slutt ønsker Styret å utbringe en stor takk til alle som bidrar til å holde det store 
aktivitetsnivået i klubben mulig i dag, som trenere, foreldrekontakter, dugnadsressurser eller 
gjennom annet arbeid i de respektive gruppene – tusen takk! 

Takk også til våre faste ansatte for deres innsats og tilrettelegging for de frivillige i klubben vår. 
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13. STYRETS SAMMENSETNING OG ANDRE TILLITSVERV 
 

 

Arbeidsutvalg / Hovedstyremedlem Klubbmedlemmer med eksterne tillitsverv 

Styreleder Ingrid Due-Gundersen i idrettens organer;

Nestleder Rune Fløgstad

Styremedlem Magnhild Mølnvik Styremedlem i Viken idrettskrets og 

Styremedlem Henrik Boehlke varamedlem Valgkomitéen i Norges Idrettsforbund

Styremedlem Tore Husbyn Turid Williksen

Varamedlem Sven Krohn

Varamedlem i Viken idrettskrets' Kontrollutvalg

Gruppeledere / Hovedstyremedlem Magnhild Mølnvik

Allidrett Cathrine Høy-Orderdalen

Fotball Alexander Sejersted Bødtker Medlem av Norges idrettsforbunds Appellutvalg

Hopp Harald Meen Ina Elisabeth Strømstad

Langrenn / Skiskyting

Arve Borchgrevink (til 12/2022) Visepresident i Norges Skiforbund

Sigurd Nilsen Ribu (fra 12/2022) Aage E Schaanning 

Orientering Morten Heir

Sykkel Rune Fløgstad Varamedlem i BIR – Bærum Idrettsråd:

Trim Venche Bjerkreim Bente Landmark

Daglig leder Christian Grorud (oppstart 09/2022) Styremedlem i Oslo og Akershus Skiskytterkrets:

Lise K Dybwad

Driftskomité Klubbhus

Jarle Tuvsjøen Styremedlem i Akershus Skikrets

Tore Husbyn Hopp- og kombinertkomiteen

Nicolai Langseth Fredriksen

Anleggsdrift

Petter Dybwad Styremedlem Akershus Skidommerlaug, Nasjonal 

Utstyrskontrollør (NSF), Nasjonal TD (NSF) samt 

Kontrollkomité forbundsdommer (NSF) på nasjonalt nivå:

Hilde Bøch Fritz J Fredriksen

Therese Lohne Boehlke

Anita Isaksen Medlem teknisk komite, AOOK orienteringskrets:

Magnar Tørres (varamedlem) Kjersti Hov

Komité for Hederstegn og Æresmedlemskap President O-forbundet (NOF):

Bente Landmark Leif Størmer

Bjørg Teigen

Sigbjørn Modalsli Medlem av UEFA’s breddekomité:

Per Ravn Omdal

Representant ved tildeling Kristian Hallands premie

Magnhild T. Mølnvik * * * * *

Valgkomité Revisor 

Geir Myrold (leder) Stiansen & Co v/ Oddvar Mella

Nils Jørgen Lie

Anett Conradi (varamedlem)
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                                                         Fossum, 23.03.2023 

 

 

 
 



Fossum Idrettsforening

Resultatregnskap

Driftsinntekter og driftskostnader Note 2022 2021

Driftsinntekt 14 841 707 13 284 492

Sum driftsinntekter 1 14 841 707 13 284 492

Idretts- og aktivitetsrelaterte kostnader 3 703 970 3 224 228

Lønnskostnad 2 6 481 956 6 070 400

Avskrivning av driftsmidler 3 450 286 -144 337

Andre drifts – og adm.kostnader 2, 4 5 846 623 4 113 818

Sum driftskostnader 16 482 835 13 264 109

Driftsresultat -1 641 128 20 384

Finansinntekter og finanskostnader

Annen renteinntekt 4 146 1 289

Annen rentekostnad 25 900 9 045

Resultat av finansposter -21 754 -7 756

Resultat før skattekostnad -1 662 881 12 628

Resultat -1 662 881 12 628

Årsresultat -1 662 881 12 628

Overføringer

Avsatt til annen egenkapital 5 0 12 628

Overført fra annen egenkapital 1 662 881 0

Sum overføringer -1 662 881 12 628

Fossum Idrettsforening



Fossum Idrettsforening

Balanse

Eiendeler Note 2022 2021

Anleggsmidler

Varige driftsmidler

Tomter, bygninger o.a. fast eiendom 3 1 695 337 844 435

Maskiner og anlegg 3 2 229 109 2 942 253

Driftsløsøre, inventar o.a. utstyr 3, 6 223 373 122 446

Sum varige driftsmidler 3 4 147 819 3 909 133

Sum anleggsmidler 4 147 819 3 909 133

Omløpsmidler

Lager av varer og annen beholdning 7 371 040 688 549

Fordringer

Kundefordringer 6 372 111 603 576

Andre kortsiktige fordringer 174 339 1 285 635

Sum fordringer 546 450 1 889 211

Bankinnskudd, kontanter o.l. 8 3 030 592 2 460 551

Sum omløpsmidler 3 948 082 5 038 311

Sum eiendeler 8 095 901 8 947 445

Fossum Idrettsforening



Fossum Idrettsforening

Balanse

Egenkapital og gjeld Note 2022 2021

Opptjent egenkapital

Annen egenkapital 3 297 671 4 960 553

Sum opptjent egenkapital 3 297 671 4 960 553

Sum egenkapital 5 3 297 671 4 960 553

Gjeld

Annen langsiktig gjeld

Gjeld til kredittinstitusjoner 6 850 000 0

Sum annen langsiktig gjeld 850 000 0

Kortsiktig gjeld

Leverandørgjeld 1 852 627 1 915 838

Skyldig offentlige avgifter 533 337 368 199

Annen kortsiktig gjeld 6, 9 1 562 265 1 702 855

Sum kortsiktig gjeld 3 948 229 3 986 892

Sum gjeld 4 798 229 3 986 892

Sum egenkapital og gjeld 8 095 901 8 947 445

Fossum, 23.03.2023

Styret i Fossum Idrettsforening

Ingrid Marie Due-Gundersen

styreleder

Rune Ingve Fløgstad

nestleder

Morten Heir

styremedlem

Tore Husbyn

styremedlem

Harald Meen

styremedlem

Knut Henrik Boehlke

styremedlem

Alexander Sejersted Bødtker

styremedlem

Liv Magnhild Thorsdal Mølnvik

styremedlem

Venche Bjerkreim

styremedlem

Cathrine Høy-Orderdalen

styremedlem

Christian Grorud

daglig leder

Sigurd Nilsen Ribu

styremedlem

Fossum Idrettsforening



Regnskapsprinsipper

  

Årsregnskapet er satt opp i samsvar med regnskapsloven og NRS 8 - God regnskapsskikk for små 
foretak.

Driftsinntekter

Inntektsføring ved salg av varer skjer på leveringstidspunktet. Tjenester inntektsføres etter
hvert som de leveres. Offentlig investeringstilskudd bokføres etter nettometoden, slik at kostprisen
på investeringen reduseres. Andre offentlige tilskudd inntektsføres etter kontantprinsippet. 
Medlemskontigenter innteksføres når kontigentene forfaller til betaling.

Skatt

Idrettslaget er i fritatt fra beskatning etter skattelovens § 2-32 første ledd..

Anleggsmidler omfatter eiendeler bestemt til varig eie og bruk. Anleggsmidler er vurdert til 
anskaffelseskost. Varige driftsmidler balanseføres og avskrives over driftsmidlets økonomiske 
levetid.. Varige driftsmidler nedskrives til gjenvinnbart beløp ved verdifall som forventes ikke å 
være forbigående. Gjenvinnbart beløp er det høyeste av netto salgsverdi og verdi i bruk. Verdi i 
bruk er nåverdi av fremtidige kontantstrømmer knyttet til eiendelen. Nedskrivingen reverseres når 
grunnlaget for nedskrivingen ikke lenger er til stede.

Klassifisering og vurdering av omløpsmidler

Omløpsmidler og kortsiktig gjeld omfatter normalt poster som forfaller til betaling innen ett år etter 
balansedagen, samt poster som knytter seg til varekretsløpet. Omløpsmidler vurderes til laveste 
verdi av anskaffelseskost og virkelig verdi.

Fordringer

Kundefordringer og andre fordringer oppføres til pålydende etter fradrag for avsetning til forventet 
tap. Avsetning til tap gjøres på grunnlag av en individuell vurdering av de enkelte fordringene.

Note 1 Inntekter

2022 2021

Medlemskontigenter 786 697 723 439
Sponsorinntekter 1 513 920 942 953
Offentlige tilskudd og gaver 3 194 193 3 064 703
Treningsavgifter, egenandeler og arrangementer mm 8 286 663 7 771 924
Andre inntektsbringende aktiviteter: 1 060 235 781 473
Sum inntekter 14 841 707 13 284 492



Note 2 Lønnskostnader og ytelser, godtgjørelser til daglig leder, styret og revisor

Lønnskostnader

2022 2021

Lønninger 5 603 706 5 211 529
Arbeidsgiveravgift 763 872 692 850
Pensjonskostnader 84 872 88 326
Andre ytelser 29 505 77 694
Sum 6 481 956 6 070 400

Selskapet har i 2022 sysselsatt 10 årsverk.

Pensjonsforpliktelser

Selskapet er pliktig til å ha tjenestepensjonsordning etter lov om obligatorisk tjenestepensjon.
Selskapets pensjonsordninger tilfredsstiller kravene i denne lov.

Ytelser til ledende personer

Sittende daglig leder Styret

Lønn 259 881 0
Annen godtgjørelse 550 0
Sum 260 430 0

Note 3 Anleggsmidler

 Maskiner, 

inventar mm, 

Bygg Idretts-

anlegg

Sum

Anskaffelseskost pr. 01.01.2022 150 496 1 208 552 16 957 897 18 316 945

Netto tilgang 120 102 1 170 641 -651 430 639 313

Anskaffelseskost 31.12. 270 598 2 379 193 16 306 467 18 956 258

Akkumulerte avskrivninger og mottatt 
offentlig investeringstilskudd

-47 226 -367 972 -14 393 242 -14 808 439

Bokført verdi 31.12.2022 223 373 2 011 221 1 913 226 4 147 819

Årets avskrivning 19 175 29 420 401 691 450 286

Økonomisk levetid 0-5 år 10 år 5-10 år

Det er foretatt en korreksjon av avskrivningsplanen tilhørende langrennsgruppas idrettsanlegg. 
Korreksjonen er i sin helhet resultatført i 2021.

Note 4 Andre driftskostnader

2022 2021

Drift av anlegg, maskiner og klubbhus 3 766 344 2 571 517
Konsulentbruk 1 029 875 646 028
Kontorkostnader 391 513 406 434
Andre kostnader 658 892 489 840
Sum andre driftskostnader 5 846 623 4 113 818



Note 5 Egenkapital

Annen

 egenkapital

Sum 

egenkapital

Egenkapital 31.12.2021 4 960 553 4 960 553
Årets resultat -1 662 881 -1 662 881
Pr. 31.12.2022 3 297 671 3 297 671

Note 6 Fordringer og gjeld

Det er ikke fordringer eller gjeld med forfall senere enn 5 år.

Note 7 Varer

Anskaffelseskost 371 040 745 549
Avsatt til ukurans 0 -57 000
Bokført verdi 371 040 688 549

Note 8 Bankinnskudd 

Innestående midler på skattetrekkskonto (bundne midler) er på kr. 315 844.

Note 9 Annen kortsiktig gjeld

2022 2021

Avsatte feriepenger 525 452 421 527
Periodisert treningsavgift mm. 748 402 962 717
Bankkonto tilhørende andre 100 454 119 858
Andre poster 187 957 198 753
Sum annen kortsiktig gjeld 1 562 265 1 702 855
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